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Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka o podejmowanych przedsięwzięciach w okresie międzysesyjnym    
od dnia 27.11.2019r. (XVI Sesja RM i G) - do dnia 16.12.2019r. (XVII Sesja RM i G) 

 
 
 
 

Sz. Panie i Panowie Radni, 
                                                                                                                                 Panie Burmistrzu, 

zaproszeni goście i wszyscy przybyli 
na dzisiejszą XVII Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka 

 
 
 

Informacja 
Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka 

o podejmowanych przedsięwzięciach. 

 
 

         W niniejszym okresie międzysesyjnym od dnia 27.11.2019r. do dnia 16.12.2019r. poczyniłem 
następujące działania: 

 
I. Czynności organizacyjne - techniczne: 

1. Podpisałem i przesłałem podjęte przez Panie i Panów Radnych uchwały wraz z załącznikami z XVI Sesji 
Rady Miasta i Gminy zgodnie z kompetencjami ustawowymi wymaganym organom, tj. RIO i Wojewodzie 
Wielkopolskiemu, do publikacji w Dzienniku Urzędowym i Biuletynie Informacji Publicznej - BIP: 
http://bip.gminawysoka.pl/?c=645 

 

II. Przygotowanie Sesji: 
1. W uzgodnieniu z Sekretarz Panią Haliną Borowczyk przygotowałem projekt porządku dzisiejszej Sesji oraz 

zarządziłem jej posiedzenie na dzień 16 grudnia 2019r. Informacja o posiedzeniu Sesji została opublikowana 
w dniu 06.12.2019r. na  Biuletynie Informacji Publicznej - BIP: http://bip.gminawysoka.pl/?c=603   
 

III. Uczestniczyłem lub brałem udział:  
1. W dniu 11 grudnia 2019r. brałem udział we wspólnym posiedzeniu wszystkich tematycznych Komisjach 

Rady celem omówienia i zapoznania się z  stanowiskiem i opiniami Pań / Panów Radnych  
w podejmowanych sprawach zaplanowanego porządku dzisiejszej Sesji Rady. 

2. W dniach 02.12. i 09.12.2019r. pełniłem w tut. Radzie dyżur Przewodniczącego Rady dotyczący spraw 
samorządowych naszej gminy oraz jej mieszkańców. 

3. W spotkaniu „Andrzejkowym” zorganizowanym przez Stowarzyszenie na Rzecz Odnowy Sołectwa Bądecz 
siedzibą w Bądeczu.  

4. W spotkaniu „Mikołajkowym” i wspólnej „Wigilii” dla mieszkańców Sołectwa Mościska zorganizowanym 
przez Stowarzyszenie Dziedzictwa Kulturowego i Sportu Wielkopolan Powiatu Pilskiego Gminy Wysoka  
z siedzibą w Mościskach.  
Dziękuję w publicznie za zaproszenie na w/w spotkania. Z tego miejsca chciałbym podkreślić wielkie 
zaangażowanie i przygotowanie przez środowiska zarówno Bądecza jak i Mościsk tych spotkań w której 
mogło uczestniczyć dużo dzieci i mieszkańców sołectwa.  
 
 
 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=645
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603
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IV. Interpelacje i zapytania sesyjne  i pisma wnioski – uwagi przekazałem Panu Burmistrzowi, które 
przedstawię w pkt. porządku dzisiejszej Sesji: 

   

1. Interpelacja sesyjna nr 68 Radnej Grażyny Wrzaszczak z dnia 27.11.2019 r.  dot. ponownego utworzenia 
Poradni Okulistycznej w Wyrzysku na kontrakcie z NFZ. 

2. Interpelacja sesyjna nr 69 Radnej Grażyny Wrzaszczak z dnia 27.11.2019 r. dot. utworzenia Pogotowia 
Stomatologicznego w powiecie pilskim. 

3. Interpelacja sesyjna nr 70 Radnej Grażyny Wrzaszczak z dnia 27.11.2019 r. dot. zabezpieczenia siatkami 
ochronnymi  dachu i murów hali sportowej w Wysokiej przed gołębiami. 

4. Zapytanie międzysesyjne nr 71 – Radnej Emilii Dembińskiej z dn. 21.11.2019 r. zakupu wozu strażackiego 
dla OSP w Wysokiej, 

5. Interpelacja międzysesyjna nr 72 – Radnej Emilii Dembińskiej z dnia  21.11.2019 r.  dot. wycinki drzew przy 
drodze wojewódzkiej 190,  

6. Interpelacja międzysesyjna nr 73 – Radnej Emilii Dembińskiej z dnia  21.11.2019 r dot. realizacji zadań 
remontowych dróg,  

7. Zapytanie międzysesyjne nr 74 - Radnej Emilii Dembińskiej z dnia  21.11.2019 r.  dot. realizacji zadania ze 
środków funduszu sołeckiego w  Sołectwie Bądecz, 

8. Zapytanie międzysesyjne nr 75 –  Radnej Emilii Dembińskiej z dnia  21.11.2019 r.   dot.  przystanku PKS  
w Bądeczu ,  

9. Interpelacja międzysesyjna  nr 76 Radnej Emilii Dembińskiej z dnia  21.11.2019 r.   dot.  usunięcia suchej 
naderwanej gałęzi z drzewa rosnącego  przy drodze 190 ,  

10. Interpelacja międzysesyjna  nr 77 Radnego B. Noculaka z dnia 11.12.2019 r.  dot.  naprawy uszkodzonej 
studzienki wod. kan. przy ul. Szkolnej w Wysokiej. 
 

              celem ich rozpatrzenia i przyjęcia do realizacji z jednoczesnym udzieleniem wyczerpujących pisemnych 
              odpowiedzi wraz z publikacją w rejestrze interpelacji i zapytań na BIP – adres: 
              http://bip.gminawysoka.pl/?c=700 
 

V.  Przekazałem Panu Burmistrzowi / Pani mecenas - pisma – wnioski: 
 

1. Pismo w sprawie przygotowania pisemnego stanowiska prawnego o zgodności z obowiązującym prawem - 
„Projektu nr 1  z dnia 10.12.2019r.” w sprawie Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Wysokiej opublikowany na BIP http://bip.gminawysoka.pl/?c=603, który był prezentowany  
w dniu 11.12.2019r. na wspólnych Komisjach Rady Projektu Uchwały (Nr XVII/  /2019 z dnia 16 grudnia 
2019 r.) gdyż moim zdaniem treść zapisów w/w statutu jest niezgodna z obowiązującym prawem. 

2. Pismo z dnia 04.12.2019r. skierowane do Pani Radcy prawnej dotyczące uwzględnienia dalszych  
uwag w nawiązaniu do pisma nr 0740.2.2019r. z dnia 25 listopada 2019r. w sprawie całościowej analizy 
zgodności z prawem obowiązującego STATUTU MiG WYSOKA opublikowanego w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego, poz. 7714 dnia 09.10.2018r. uchwalony uchwałą Nr  LVII/305/2018 Rady 
Miasta i Gminy Wysoka dnia 17 września 2018r. 
 

VI. Przekazanie dokumentów i pism oraz odpowiedzi Pana Burmistrza Paniom / Panom Radnym  
z wykorzystaniem aplikacji e - Sesja lub przekazuję korespondencję (dokumenty – pisma) do 
wiadomości / wglądu w Biurze Rady - otrzymaną w okresie  od  22.10.2019r. do dnia 
dzisiejszego, tj. 27.11.2019r. do dnia dzisiejszego jak: 
 

1. Odpowiedź - pismo nr PO.I-1.4110.10.10.221.2016.mwo z dnia 02.12.2019r. Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad ; Oddział Poznań w sprawie udzielenia odpowiedzi dot. wniosków i uwag do zadania 
pn: „Wykonanie opracowań projektowych na budowę drogi ekspresowej S10 na odcinku Piła – Wyrzysk”. 

2. Pismo Prezesa SM w Wyrzysku L.dz. 2104/2019 z dnia 29.11.2019r. (wpływ do tut. Urzędu poz. 8804 dnia 
02.12.2019r. w sprawie: 

 
 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=700
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603
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a) przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 
własności wraz z udzieleniem bonifikaty z tytułu jednorazowej opłaty za przekształcenie gruntu działki 
nr 869 i 867/2 przy ul. Słonecznej 11, 

b) oświadczenia dot. wniesienia jednorazowej opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego zabudowanego na cele mieszkaniowe w prawo własności tego gruntu. 

3. Pismo Przewodniczącego Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski nr SGiPW/217/2019 z dnia 
26.11.2019r. w sprawie  propozycji przyjęcia stanowiska Rady dot. potrzeby ustawowych zmian zasad 
organizacji finansów publicznych. 

4. Petycja Pani Renaty Sutor, zam. w Rabce Zdrój,  z dnia 06.12.2019r. do Rady Miasta i Gminy Wysoka  
w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego.  

5. Uchwała RIO z dnia 27.11.2019 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej  Miasta i Gminy Wysoka 
na 2020 r.  

6. Uchwała RIO z dnia 27.11.2019 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Wysoka na lata 2020 – 2030, 

7. Uchwała RIO z dnia 27.11.2019 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego  
w projekcie uchwały budżetowej na 2020 r. Miasta i Gminy Wysoka. 

8. Autopoprawka Burmistrza Miasta i Gminy do projektu budżetu na rok 2020, dochody, wydatki, 
uzasadnienie. 
 

VII. Wnioski Sołtysów i Przewodniczących Rad Sołeckich:  
 
1. Wniosek Sołtysa Sołectwa Wysoka Mała Jana Nowaka, który został przekazany przez Radnego Jana Ciołka  

na XVI Sesji Rady  w dniu   27 listopada  2019  r.  a dot.  utwardzenia terenu przy przystanku, na którym 
oczekują dzieci na autobus do Szkoły Podstawowej w Wysokiej, chodziłoby o  utwardzenie odcinka od 
chodnika do jezdni tj. miejsca gdzie zatrzymuje się autobus szkolny. 

 
9. Zaproszenia, które wpłynęły do Rady / Przewodniczącego Rady: 

 

1. Zaproszenie na XV sesję Rady Powiatu w Pile w dniu 28.11.2019r. 
 
Za w/w zaproszenia bardzo dziękuję.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                  Przewodniczący  
                                                                                                  Rady Miasta i Gminy Wysoka  

 
 
                                                                                                          
                                                                                                             Henryk Stańczyk 

 
 
Wysoka, dnia 16.12.2019r. 
 
 


